



Hvirring Fiskesø

Nørre Snevej 106A · 8762 Flemming · Tlf. +45 2829 0867

E-mail: larschristensen@mail.dk



Hvirring Fiskesø



Priser/Preise/Prices	
Timer/ Stunden/ Hours	DKK
2 t/s/h	100,-
3 t/s/h	120,-
4 t/s/h	140,-
5 t/s/h	160,-
6 t/s/h	180,-
10 t/s/h	270,-



Et dejligt sted for hele familien.

HVIRRING FISKESØ ligger i et natur skønt område i landlige omgivelser. Søerne er anlagt i et reetableret stort grusgravs-område, og åbnede som fiskesø i efteråret 2014. Området er ca. 5 ha stort og består af 3 søer på henholdsvis 10.000 m², 5000 m² samt en mindre sø. Rundt om søerne er der borde, og bænke. Der er plantet et læ hegn rundt om søerne, som er begyndt at vokse op og skabe lidt læ.

Der er en mindre servicebygning hvor man indløse fiskekort, der er et toilet, samt en overdækket tresse. Endvidere er der en udendørs rensplads. Der udsættes hyppigt regnbue-ørreder på mellem 1-4 kg.

Der må fiskes med flue, regnorm, spindere, blink, majs, rejer og power bait.

HVIRRING FISKESØ er et dejligt sted for både lystfisker, firma udflugter, skole arrangementer og familie turer.

Søerne er åbne fra sol opgang til sol nedgang. Dog er der lukket i november, december, januar og februar.

Der kan betales med Mobilepay eller kontant.



Ein herrlicher Ort für die ganze Familie

HVIRRING FISKESØ liegt in einem wunderschönen Gebiet in ländlicher Umgebung. Die Seen wurden in einer renaturierten Kiesgrube angelegt und 2014 als Angelseen eingeweiht. Das Gelände ist ca. 5 ha groß und besteht aus 3 Seen von 10.000 m² bzw. 5000 m² Größe und einem kleineren See. Rund um die Seen sind Tische und Bänke aufgestellt. Um den See herum wurde als Windschutz eine Hecke angepflanzt, die anfängt zu wachsen und Schutz vor dem Wind bietet.

In einem kleineren Servicegebäude mit WC und überdachter Terrasse kann man Angelkarten kaufen. Außerdem gibt es einen Reinigungsplatz im Freien. Es werden häufig Regenbogenforellen von 1 bis 4 kg ausgesetzt.

Es darf mit Fliege, Regenwürmern, Spinnern, Blinkern, Mais und Power Bait geangelt werden.

HVIRRING FISKESØ ist ein schönes Plätzchen für Sportangler, Betriebsausflüge, Schulveranstaltungen und Familienausflüge.

Die Seen sind von Sonnenaufgang bis Sonnenuntergang geöffnet. Im Dezember, Januar und Februar geschlossen.

Bezahlung mit MobilePay oder in bar.



A lovely place for the whole family

HVIRRING FISKESØ lies in a beautiful area with rustic scenery. The lakes have been laid out in a re-established gravel-pit area and they open in autumn 2014. The area covers roughly 5 ha. and consists of three lakes, one of 10,000 m², one of 5,000 m² and a smaller lake. Tables and benches have been set out around the lake. A hedgerow has been planted round the lakes that has started to grow and offer some shelter.

There is a small service building where one can buy angling licences. There are also toilet facilities and a covered terrace (TRESSE?). In addition, there is an outdoor cleaning place. Rainbow trout between 1-4 kg are frequently put out in the lake. You are allowed to fish with fly, worm, spinner, spoon, maize, shrimps and powerbait.

HVIRRING FISKESØ is a delightful spot for anglers, company excursions, school events and family trips.

The lakes are open from sunrise to sunset. Closed, however, during December, January and February.

You can pay with Mobilepay or cash.